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1. Inleiding 

 
Naar aanleiding van het behoefteonderzoek ''Ruimte voor sport in Rijswijk'' informeren we uw raad over 
de vervolgstappen van dit onderzoek. In 2018 zijn de uitkomsten opgesteld in het rapport Ruimte voor 
sport in Rijswijk. Dit rapport brengt de huidige en toekomstige behoefte in 2025 en 2035 aan 
gemeentelijke voorzieningen voor de buiten- en binnensport in kaart. De uitkomsten zijn met uw raad en 
de gebruikers van onze sportvoorzieningen gedeeld. Via deze weg informeren we u welke stappen naar 
aanleiding van het rapport zijn gezet, wat de huidige situatie is en wat de vervolgstappen zullen zijn.  
 
 
2. Kern informatie 

 
Uit het rapport blijkt dat er voor een aantal sporten in de gemeente Rijswijk genoeg ruimte is. Binnen een 
aantal sportaccommodaties in de gemeente Rijswijk bestaan echter knelpunten. Met het oog op het 
groeiende inwoneraantal in de nabije toekomst staat de gemeente voor een uitdaging om genoeg 
sportruimte te bieden voor haar inwoners. Op 31 januari 2019 vond een bijeenkomst plaats waar de 
gevolgen van het rapport met de verenigingen zijn besproken.  

 
Deze bevestigde de genoemde knelpunten vanuit het behoefteonderzoek. Het doel van de avond was 
om vooral via creatieve oplossingen te komen tot het efficiënter en multifunctioneler gebruik van de 
beschikbare sportaccommodaties in Rijswijk. Het multifunctioneel inzetten van onze accommodaties kan 
oplossingen bieden. Zo kan het transformeren van het beachveld tot combiveld op het sportpark 
Hoekpolder de behoefte aan buitensportaccommodaties oplossen. Een direct resultaat was dat door het 
gebrek aan ruimte van het Schaakgenootschap direct is opgelost doordat volleybalvereniging Inter 
Rijswijk hun sportkantine aanbood. Alle oplossingen die zijn aangedragen worden nu onderzocht aan de 
hand van gesprekken vanuit de gemeente met de gebruikers van de sportvoorzieningen. Dit met als doel 
onze basisfaciliteiten op orde te krijgen.  

 
Het volledige verslag van de bijeenkomst vindt u in de bijlage.  
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3. Gevolgen en/of vervolgtraject 
 

Om tot concrete oplossingen te komen zijn gesprekken gestart vanuit de gemeente met de 
sportverenigingen en (gemeentelijke) beheerders van de accommodaties. Hierin gaan we in gesprek 
over o.a. het toekomstige gebruik van de sportaccommodaties, over de rol van de gemeente enerzijds 
en de verenigingen anderzijds en over de bereidheid of noodzaak van samenwerking tussen de 
verenigingen. Deze gesprekken moeten input leveren om tot een plan te komen hoe onze 
accommodaties aan kunnen sluiten op de toekomstige behoefte aan sport in Rijswijk en hoe onze 
accommodaties zo efficiënt mogelijk kunnen worden gebruikt. Dit doen wij vooral samen met de 
verenigingen, met als doel onze basisfaciliteiten op orde te krijgen en toekomstbestendige 
sportvoorzieningen te creëren.  

 
Daarnaast nemen we de Sportraad mee in het proces als klankbord. Vervolgens moet dit proces leiden 
tot een voorstel aan uw raad eind dit jaar met betrekking tot de toekomst van de sportaccommodaties in 
Rijswijk.  
 
Gedurende het proces zullen wij nog bijeenkomsten organiseren met de verenigingen. Bijeenkomsten 
waar u als raad ook voor uitgenodigd zult worden zodat u in een vroeg stadium mee kunt denken en 
praten over een uiteindelijk voorstel.  
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